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Angående förslaget om nedläggningen av S:t Lars
gymnasium och bristerna i beslutsprocessen

Vi har med stor förvåning och oro tagit del av nyheterna om att S:t Lars gymnasium

föreslås läggas ner, en uppgift som först framkom via media och inte genom

bildningsnämnden. Det är allvarligt att nämndens ledamöter och ersättare, som

ansvariga politiker, inte har fått någon tidigare information eller möjlighet att

diskutera detta innan nyheten nått allmänheten. Det väcker en del frågor om

transparensen och kvaliteten i den beslutsprocess som lett fram till förslaget.

Nedläggningsförslaget motiveras av ekonomiska skäl. Ekonomin är absolut en viktig

faktor, men det räcker inte som ensam anledning för ett så stort beslut som rör så

många elever och deras familjer. En eventuell nedläggning påverkar våra unga, och vi

har ett ansvar att fatta välgrundade beslut som tar hänsyn till våra medborgare, i

synnerhet skolungdomar. Vi som förtroendevalda politiker är ansvariga inför våra

medborgare och deras framtid. Det behövs därför en mer noggrann genomlysning

och diskussion innan ett sådant beslut kan fattas.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd:

● Hur har processen för nedläggningen av S:t Lars gymnasium sett ut? När

inleddes arbetet med detta och hur har nämnden involverats i frågan?

● Vilka åtgärder har vidtagits för att försöka öka skolans attraktivitet innan

beslutet om nedläggning föreslogs?

● Har styret gjort någon bedömning kring det mindre formatets värde? Särskilt i

ljuset av den ökande ohälsan bland unga. Hur har man vägt in den roll en

mindre skola, som S:t Lars, kan spela för elever med behov av särskild

anpassning?

● Det anges i artikeln i Corren att man ännu inte har en klar plan för hur

eleverna som går årskurs 1 och 2 i bild- och formgivning ska placeras om, om

nedläggningen genomförs. Hur säkerställer vi att dessa elever får en

sammanhållen och kvalitativ utbildning under resten av sin gymnasietid?



● Hur ser planen ut för var programmen ska inhysas och är den ekonomiska

konsekvensanalysen för den gjord?

● Under 2023 genomfördes nedläggningar av förskolor och grundskolor med

kort varsel, som chockade och drabbade många elever och föräldrar hårt.

Vilka lärdomar från den processen har Moderaterna och Socialdemokraterna

tagit med sig in i processen om S:t Lars?
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